

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION
COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

IEC 63461
Edition 1.0 2024-06

**Pelton hydraulic turbines –
Model acceptance tests**

IEC 63461
Édition 1.0 2024-06

**Turbines Pelton –
Essais de réception sur modèle**

CORRIGENDUM 1

FOREWORD

Replace the existing text below:

This first edition of IEC 63461 cancels and replaces the third edition of IEC 60193 published in 2019. This edition constitutes a technical revision. This edition includes the following significant technical changes with respect to the previous edition:

- a) the Pelton-specific requirements are being removed;
- b) the new standard is published as a stand-alone publication.

with:

This first edition of IEC 63461 partially replaces the third edition of IEC 60193 published in 2019. This edition constitutes a technical revision. This edition includes the following significant technical changes with respect to IEC 60193:2019:

- a) the Pelton-specific requirements are being removed;
- b) the new standard is published as a stand-alone publication.

AVANT-PROPOS

Remplacer le texte existant ci-dessous:

Cette première édition de l'IEC 63461 annule et remplace la troisième édition de l'IEC 60193 parue en 2019. Cette édition constitue une révision technique. Cette édition inclut les modifications techniques majeures suivantes par rapport à l'édition précédente:

- a) les exigences spécifiques aux turbines Pelton ont été supprimées ;
- b) la nouvelle norme est publiée comme norme indépendante.

par:

Cette première édition de l'IEC 63461 remplace partiellement la troisième édition de l'IEC 60193 parue en 2019. Cette édition constitue une révision technique. Cette édition inclut les modifications techniques majeures suivantes par rapport à l'IEC 60193:2019:

- a) les exigences spécifiques aux turbines Pelton ont été supprimées ;
- b) la nouvelle norme est publiée comme norme indépendante.